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Het zwaardere vuurwerk dat dit jaar voor het eerst mocht worden verkocht, heeft nauwelijks voor ongevallen
gezorgd. Het zijn vooral de nieuwe, grotere vuurpijlen waarbij het vaak fout is gegaan, denkt de Stichting
Consument en Veiligheid. 

‘De nieuwe vuurpijlen bevatten niet meer kruit dan hun voorgangers, maar consumenten bleken vooral veel
moeite te hebben ze af te steken’, zegt Cees Meier van de Stichting Consument en Veiligheid. ‘Bij goed gebruik
zijn ze veilig, maar dan moet de vuurwerkverkoper wel een pvc-buis of fles meegeven om de pijlen af te
steken.’ 

De stichting pleit er daarom voor dat de overheid de branche gaat verplichten de klant standaard materiaal
mee te geven, waarmee het vuurwerk veilig kan worden afgestoken.
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